
گرچه با پیروزی مقابل   آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان ا
هنگ کنگ صعود خود را به مرحله حذفی جام ملت های آسیا 
کنش پیشکسوتان  گردان قلعه نویی وا قطعی کرد، اما عملکرد شا

را به دنبال داشت. 
   مایلی کهن

محمد مایلی کهن، مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران در 
گفت وگو با ایسنا درباره برد تیم ملی مقابل هنگ کنگ در جام 
ملت های آسیا ۲۰۲۳ قطر اظهار کرد: تیم ملی بازی خوبی را مقابل 
هنگ کنگ انجام نداد و دلیل آن هم تغییرات زیاد ترکیب تیم ملی 
نسبت به بازی اول برابر فلسطین بود. به نظرم این هم منطقی به 
نظر نمی رسید. او ادامه داد: شاید کادر فنی تیم ملی بابت این همه 
تغییر دلایل خودشان را داشته اند، اما به نظر من این تغییرات باعث 
شد ناهماهنگی های زیادی در طول بازی برای تیم ملی به وجود 
بیاید. باید بگویم این ضعیف ترین بازی تیم ملی در چند سال اخیر 
بود. امیدوارم تیم ملی در بازی های بعدی شرایطش بهتر شود. 
کتیک تیم ملی مقابل امارات بهتر است چگونه  او درباره اینکه تا
باشد؟ پاسخ داد: تیم ملی باید مقابل امارات برنده شود تا به عنوان 
سرگروه صعود کند. البته تیم امارات یک تیم معمولی است و تیم ملی 
گر سرگروه شود در مرحله  زیاد مشکلی نخواهد داشت. تیم ایران ا
بعد با تیم های ضعیف تر بازی خواهد کرد و این به نفع تیم ملی 
خواهد بود. مایلی کهن درباره آینده تیم ملی در این مسابقات 
گفت: همه اذعان دارند سطح تیم ملی خیلی بالاست، اما باید 
ترکیب تیم ملی ثبات داشته باشد و در هر بازی این همه تغییرات 
گر به آقایان برنمی خورد در مجموع تیم ملی در  نداشته باشد. ا
این دو بازی خوب بازی نکرد. تیم  ملی باید در بازی های بعدی 
بهتر شود تا با موفقیت آن گوشه ای از مشکلات مردم کمتر شود. 

   درخشان
گفت وگو با تسنیم، در  حمید درخشان در 
خصوص پیروزی یک بر صفر تیم ملی مقابل 
هنگ کنگ گفت: وقتی ترکیب اولیه تیم را 
دیدیم مشخص بود که با تغییرات زیادی 
که داشتیم سازماندهی تیم ملی دچار 
مشکل خواهد شد. برابر هنگ کنگ 
گفتن نداشتیم و  برای  هیچ حرفی 
گرفتیم و ۳  نتیجه ای غیرقابل باور 
امتیاز زجرآوری را به دست آوردیم. 
فشاری که هنگ کنگ به خط دفاع 
ما وارد می کرد اصلاً قابل دفاع نیست. 
بازیکنان ما توان دادن چند پاس سالم به 
هم را نداشتند و برای اینکه از زیر فشار حریف خارج 
شویم و بازی را ببریم، مُردیم تا پیروز از زمین بیرون 
برویم. درخشان با اشاره به تقابل تیم ملی در مراحل 
حذفی با مدعیان قهرمانی خاطرنشان کرد: نگران بازی 
با تیم های کره و ژاپن هستم. هنگ کنگ با یک حربه و 
بستن فضای تیم ملی از جلو، اجازه بازسازی از بازیکنان 
ما گرفت. در تهران هنگ کنگ را با 4 گل شکست دادیم، 
اما این تیم بعد از حدود ۲ ماه توانست طوری مقابل ما 
گر خوش شانس بود می توانست امتیاز هم  بازی کند که ا
بگیرد. مشخص نیست چه اتفاقی افتاد که تیم ملی اینقدر 

بی برنامه و بی هدف بازی کرد. مقابل هنگ کنگ خوش شانس 
هم بودیم چون داور با کمک VAR می توانست یک پنالتی برای 

هنگ کنگ بگیرد و حتی بیرانوند هم اخراج شود. 
    سیدجلال حسینی

سیدجلال حسینی در گفت وگو با فارس، در خصوص عملکرد 
تیم ملی فوتبال کشورمان در جام ملت های آسیا اظهار داشت: 
برخلاف برخی نظرات به نظر من تیم ملی دو بازی سخت را پشت سر 
گذاشت و باید از بچه های ملی پوش ممنون بود که با تلاش زیاد در 
این تورنمنت سخت موفق شدند دو برد از دو بازی به دست بیاورند. 
به نظر من این تورنمنت در شرایطی برگزار می شود که تیم ها فاصله 
نزدیکی با یکدیگر دارند، به طوری که دیدید تیمی مثل تیم ملی 
ژاپن که تدارکات بسیار خوبی برای این مسابقات انجام داده بود، 
به عراق باخت و حتی در بازی اول هم صلابتی که انتظار داشتیم را 
نداشت و این نشان می دهد که تیم ها به هم نزدیک شدند و دیگر 
نمی توان انتظار بازی های راحت داشت. وی ادامه داد: در شرایط 
فعلی بازیکنان تیم ملی و کادر فنی تلاش زیادی می کنند اما باید 
این را در نظر گرفت که تیم ملی سال هاست در آسیا قهرمان نشده، 
اما همین موضوع انتظارات زیادی از ملی پوشان به وجود آورده 
است که به نظر من باید این انتظارات کمتر شود تا بچه ها بتوانند 
در آرامش کار کنند. ملی پوش اسبق کشورمان که تجربه حضور در 
سه جام ملت ها و یک جام جهانی را در کارنامه دارد، با انتقاد از عدم 
حمایت از تیم ملی از سوی برخی از برنامه های تلویزیونی اظهار 
داشت: زمانی که کی روش سرمربی تیم ملی بود، می دیدیم که یک 
برنامه ورزشی کاملا در اختیار او بود و حتی بارها برای این مربی برنامه 
اختصاصی می ساختند. از کی روش همه جوره حمایت می کردند و 
کاملا مشخص بود که برای آقایان، کی روش مهم بود نه تیم ملی! الان 
هم باید شرایط همان گونه باشد و از تیم ملی حمایت شود. بازیکنان 
تیم ملی با افتخار تلاش می کنند و لایق قدردانی هستند. باید از این 

تیم حمایت شود. 
   ابوالقاسم پور

بهنام ابوالقاسم پور در گفت وگو با ایسنا در ارزیابی از عملکرد 
بازی جمعه شب تیم ملی ایران برابر هنگ کنگ در مرحله گروهی 
از بازی های جام ملت های آسیا که با نتیجه یک بر صفر به سود 
ایران به پایان رسید، اظهار کرد: در این بازی با توجه به تغییراتی 
که داشتیم به نظر می رسید که قلعه نویی به دنبال این بود که ارنج 
اصلی تیم را به دست آورد. هرچند از نظر فنی خیلی بالاتر از هنگ 
کنگ بودیم، اما آنها خیلی باانگیزه تر بازی می کردند. در کنار این 
موضوع، بازیکنان ما تا حدودی استرس داشتند و همین مساله 
گر  سبب شد تا موقعیت های زیادی را از دست بدهیم. او گفت: ا
بازیکنان با دقت و تمرکز بیشتری بازی می کردند قطعا گل های 
بیشتری وارد دروازه هنگ کنگ می شد، اما چون هدف اصلی 
قلعه نویی ارزیابی، تست کامل بازیکنان و به دست آوردن ارنج 
اصلی تیم در این دیدار بود، تا حدودی شرایط را برای تیم سخت 
شد. ابوالقاسم پور در پاسخ به این پرسش که به نظر می رسید 
قلعه نویی از عملکرد بازیکنان تیم راضی نبود؟ تصریح کرد: چهره  او 
نشان می داد که ناراحت است. حال اینکه ناراحتی او به خاطر چه 
چیزی بود بر ما روشن نیست. اما به هر صورت فشار بر روی او زیاد 
است و از اینکه بازیکنان نتوانند در کنار یکدیگر خوب و هماهنگ 

بازی کنند، نگران است. 
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a r m a n m e l i . i r

جدایی دلیخت از بایرن  
در تابستان 

ماتیاس دی لیخت حدود یک سال و نیم 
است که برای بایرن مونیخ بازی می کند و با وجود 
قراردادی که تا سال ۲۰۲۷ با این تیم دارد، قصد 
دارد راهی تیم دیگری شود. اسکای خبر داد بایرن 
مونیخ نیز علاقه چندانی به تمدید قرارداد با این 
بازیکن ندارد و آماده است تا تابستان آینده مدافع 
هلندی را بفروشد. این بازیکن ۲4 ساله هلندی 
دوران درخشانی در بایرن نداشت و احتمالا راهی 
تیم دیگری می شود. کیم مین جائه که در حال 
حاضر با کره جنوبی در جام ملت های آسیا حضور 
دارد و دایوت اوپامکانو دو مدافع اصلی تیم بایرن 
مونیخ هستند و دلیخت برای حضور در ترکیب 
ثابت باید با این دو بازیکن رقابت کند. همچنین 
گفته می شود که بایرن مونیخ به رونالد آرائوخو از 
بارسلونا علاقه مند است و تمایل دارد این بازیکن 

را جانشین دلیخت کند. 

ویژه

گفتوگو

بهتاش فریبا پیشکسوت فوتبال کشورمان 
گردان قلعه نویی در جام  در مورد عملکرد شا

ملت های آسیا ۲۰۲4 صحبت کرد. 
   در خصوص برتری یک بر صفر تیم ملی 
فوتبال ایران مقابل هنگ کنگ و چه نظری 

دارید؟
 بازی خوبی از تیم ملی ندیدیم. شرایط اصلا 
بازی  رضایت بخش نبود و مهم ترین مسأله 
با هنگ کنگ کسب ۳ امتیاز بازی بود. با این 
نتیجه صعودمان قطعی شد و در بازی آخر 
برای صدرنشینی نیاز به یک تساوی مقابل 
امارات داریم. در کل عملکرد خط دفاعی اصلاً 
خوب نبود. خط هافبک با روز های خوب خود 
فاصله داشت و خط حمله هم بازی جالبی ارائه 
نکرد. تجربه بازی در تورنمنت های بزرگی مثل 
جام جهانی، جام ملت ها و بازی های آسیایی 
و المپیک را داریم. معمولاً تیم های مدعی در 
چنین تورنمنت هایی یک بازی بد دارد. امیدوارم 
نمایشی که در دیدار با هنگ کنگ داشتیم روز بد 
تیم ملی بوده باشد. شک ندارم که از بازی بعد با 
امارات، به تنظیمات کارخانه باز خواهیم گشت. 

   ایران مقابل هنگ کنگ غافلگیر شد! 
سوئدی  سرمربی  دقیق  آنالیز  صددرصد 
تیم ملی هنگ کنگ باعث غافلگیری تیم ملی 
ایران شد و نتوانستیم در نیمه دوم هم از زیر 
فشار حریف خارج شویم. انتظار نداشتیم پرس 
حریف از بالا باشد و اجازه بازی سازی را از مدافعان 
ما گرفتند. دیدیم که اشتباه مرگباری از سوی 
مدافعان شکل می گرفت که ضعف حریف در 
استفاده از فرصت ها مانع باز شدن دروازه مان 
گرفته شده بود.  شد. فضا از خط هافبک ما 
طبیعی است وقتی بازی سازی از خط دفاعی 
و در ادامه خط میانی اجرا نشود، خط حمله 
هم نمی تواند صاحب فرصت آنچنانی شود. با 
وجود سخت گیری هنگ کنگ در بازی سازی تیم 
ایران، با این حال صاحب فرصت های گلزنی روی 
خلاقیت انفرادی بازیکنان شدیم. نتوانستیم 
از فرصت های خود استفاده کنیم و بیشتر هم 
از کناره ها و با ارسال هایی که داشتیم صاحب 
فرصت گلزنی شدیم. در بحث هجومی دچار ایراد 
بودیم و این موضوع شامل حال تمام بازیکنان 
می شد. در ضدحملات از سرعت و هوش قائدی 
گرچه او توانست تک گل  استفاده خوبی نبردیم. ا
تیم ملی را به ثمر برساند. تعویض قائدی به ضرر 
گر می ماند می توانستیم به گل  تیم ملی بود و ا
دوم برسیم تا از جسارت هنگ کنگ کم شود. باز 
هم باید گفت که تنها حُسن بازی با هنگ کنگ ۳ 
امتیاز بود و البته ایرادهای تیم ملی را خیلی زود 

به سرمربی نشان داد. 

بهتاش فریبا: 
بازی خوبی 

از تیم ملی ندیدیم

صربستان  
اولین حریف والیبال ایران 

لیگ   مسابقات  مقدماتی  مرحله  ایسنا: 
ملت های والیبال ۲۰۲4 از ۲۵ اردیبهشت ۱4۰۳ با 
هفته نخست گروه زنان آغاز و سوم تیرماه با پیگیری 
دیدارهای هفته سوم مردان به پایان می رسد. در 
مجموع ۳۲ تیم ملی در دو بخش مردان و زنان این 
رقابت ها در آسیا، اروپا، آمریکای شمالی و آمریکای 
جنوبی برای صعود به مرحله فینال با هم پیکار 
خواهند کرد و در پایان این مرحله، هفت تیم برتر 
هر گروه جنسیتی و کشور میزبان به مرحله نهایی 
راه خواهند یافت. مرحله نهایی این رقابت ها 
نیز چند هفته مانده به آغاز بازی های المپیک 
۲۰۲4 پیگیری می شود که مسابقات گروه زنان از 
۳۱ خرداد تا سوم تیر و مرحله نهایی گروه مردان از 
هفتم تا دهم تیرماه در شهر لودژ لهستان پیگیری 
می شود. در مسابقات مرحله مقدماتی گروه مردان 
۱۶ تیم ایران، ایتالیا، آرژانتین، صربستان، کوبا، ژاپن، 
برزیل، ترکیه، بلغارستان، هلند، آلمان، فرانسه، 
آمریکا، کانادا، لهستان و اسلوونی به مصاف یکدیگر 
خواهند رفت که هر تیم در هر هفته لیگ ملت ها در 
چهار مسابقه و در مجموع در ۱۲ دیدار به میدان 
ج خواهد شد.  می رود و نتایج در یک جدول در
مردان والیبال ایران در مرحله مقدماتی لیگ 
ملت ها ۲۰۲4 به ترتیب به مصاف صربستان، ایتالیا، 
کوبا و آرژانتین در هفته نخست می روند، تیم های 
ژاپن، برزیل، بلغارستان و ترکیه نیز حریفان ایران 
در هفته دوم هستند و در مانیل نیز تیم ملی والیبال 
ایران با تیم های آمریکا، هلند، فرانسه و آلمان 

روبه رو خواهد شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تمرینات  به  ملوان  سرباز  بازیکنان  ورود  زمان  تسنیم: 
سپیدپوشان خزر مشخص شد. بعد از تعطیلات نیم فصل از روز 
۲۳ دی ماه تمرینات ملوان با حضور مهدی تارتار در انزلی آغاز شد. 
پیش از این مدیرعامل باشگاه ملوان به تسنیم گفته بود که بعد از 
آغاز تمرینات، لیست ورودی ملوانی ها اعلام خواهد شد. در حال 
حاضر بخشی از برنامه تقویت این تیم به جذب سرباز بازیکنان 
اختصاص یافته است. از آنجا که سپیدپوشان خزر نظامی هستند 
و امکان جذب سرباز دارند، می توانند با صرف هزینه ای کم بازیکنان 
مدنظر خود را جذب کنند. در پنجره نقل وانتقالاتی نیم فصل لیگ 
بیست وسوم میلاد سرلک، محمد عمری، حبیب فرعباسی، نیما 
انتظاری و جلال مداحی بازیکنانی هستند که دفترچه اعزام به 
کی از آن  خدمت خود را پست کرده و مشمول شدند. بررسی ها حا
است کد خدمتی این بازیکنان در روز یکم به همن ماه سال جاری 
صادر می شود و نهایتاً تا پایان هفته به تمرینات ملوان اضافه شدند. 
فارس: کوین یامگا مدافع فرانسوی تیم فوتبال استقلال چند روز 
در قبل در جریان تمرین دچار حادثه و آسیب دیدگی از ناحیه چشم 
شد. به همین خاطر این بازیکن پس از اقدامات اولیه به بیمارستان 
منتقل شد و پزشکان ضمن انجام معاینات و مراقبت های لازم، ۲ 
عمل جراحی را نیز روی چشم او انجام دادند. به این ترتیب پارگی 
مجرای اشکی که کاملا از بین رفته بود، ترمیم شد. طبق اعلام 
پزشک استقلال؛ تمرکز بر این است که فشارِ روی عصب چشم 
برداشته شود تا بینایی یامگا به مرور برگردد. مشکل اصلی این 
است که بینایی او کامل نیست و به عمل های جراحی دیگر هم نیاز 
دارد. به همین خاطر قرار است پس از ریکاوری چشم یامگا به خاطر 
عمل های جراحی صورت گرفته، در چند روز آینده عمل جراحی 
سوم نیز انجام شود. براساس 
شد  مشخص  پیگیری ها 
مجموعه  و  پزشکان 
استقلال امیدوارند این 
عمل جراحی، بینایی 
بازیکن فرانسوی را به 
طول کامل احیا کند و 

برگرداند. 

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

 برانکو ایوانکوویچ در نشست خبری قبل از دیدار برابر 
کنش تندی نشان داد. به گزارش  تایلند به یک سوال انتقادی وا
الشرق الاوسط، تیم ملی فوتبال عمان با هدایت برانکو ایوانکوویچ 
در بازی نخست خود در جام ملت های آسیا برابر عربستان با 
نتیجه دو بر یک شکست خورد. عمان در حالی در این بازی 
شکست خورد که با یک گل از حریف خود پیش بود و این باعث شد 
تا انتقادهای از برانکو شود. سرمربی کروات در پاسخ به این سوال 
که آیا تفکرات دفاعی او باعث شد تا عمان برابر عربستان شکست 
بخورد، اینگونه پاسخ داد: از این سوال متعجبم. آیا ممکن است 
کسی متقاعد شده باشد که بتوانیم عربستان را با ۳ یا 4 گل شکست 
دهیم؟ عربستان تنها تیمی بود که در جام جهانی قهرمان جهان 
کنون تیم عربستان تنها نامزد قهرمانی است که  را شکست داد و ا
کنش به جدایی از تیم ملی فوتبال  متقاعد کننده ظاهر شد. او در وا
عمان گفت: قرارداد من در ماه آینده به پایان می رسد و فعلا تنها 

روی تیم ملی فوتبال عمان و بازی های پیش رو تمرکز دارم. 
 شکست حیرت انگیز ژاپن مقابل عراق، شوک بزرگی به جام 
ملت های آسیا داد. شوکی که حتی عملکرد ایران در دیدار مقابل 
هنگ کنگ را به زعم کادرفنی ایران تحت تاثیر قرار داد. نکنه 
جالب توجه از ژاپن به عملکرد بسیار ضعیف آنها در خط دفاعی 
برمی گردد. جایی که آنها در دو بازی 4 گل دریافت کرده اند که برای 
تیمی مثل ژاپن که همیشه به دفاع تیمی و منسجم اش معروف 
بوده آمار بسیار ضعیفی است. سامورایی ها آخرین باری که در جام 
ملت های آسیا موفق به ثبت کلین شیت شده اند، جام ملت های 
آسیا ۲۰۱۹ و برتری پرگلشان مقابل ایران بوده است. بعد از آن بازی 
ژاپن در فینال مقابل قطر با نتیجه سه بر یک شکست خورد تا برای 

کام بماند.  دومین دوره متوالی در رسیدن به قهرمانی نا

حق تیم  ملی برد نبود! 

تقابل ایران و هنگ کنگ با برتری تیم ملی کشورمان به پایان 
رسید. این بازی واقعاً برای من غافلگیر کننده بود و نمی دانم چه 
به روز تیم ملی ما آمده بود که در زمین اینطور بازی می کردند. انگار 
یک وزنه به پای هرکسی بسته بودند و از روی شکم سیری بازی 
می کردند و این اصلاً برای تیم ملی ما خوب نیست. من واقعاً از بازی 
ضعیف تیم ملی در این بازی غافلگیر شدم. من انتظار این را داشتم 
که یک بازی چشم نواز و هجومی مثل بازی با فلسطین ببینیم ولی 
گر منصفانه بخواهیم  نمی دانم چرا بازیکنان اینطور عمل کردند و ا
نگاه کنیم حق تیم ملی ما در این بازی برد نبود و یک گلی هم که 
زدیم روی خلاقیت فردی قائدی رقم خورد و کار دیگری انجام 
ندادیم. من مانده ام با این شکل بازی چطور می خواهیم در 
مراحل بعدی مقابل تیم های قدرتمندتر قرار بگیریم. تغییرات 
در ترکیب تیم ملی خیلی زیاد است و این یک اشکال بزرگ است. 
تعویض هایی هم که انجام دادیم خوب نبودند و نتوانستند کمکی 
به ما بکنند. حالا خدا را شکر که صعود کردیم ولی با این شرایط 
بخواهیم پیش برویم همین مرحله اول حذفی کنار می رویم و به 
یک چهارم و نیمه نهایی نمی رسیم. ما در بازی با فلسطین هم 
مشکلات زیادی داشتیم که به خاطر نتیجه بازی خیلی مورد توجه 
قرار نگرفت. نه ارنج تیم خوب است نه چینش ترکیب خوب است 
نه شکل بازی خوب است و نه تعویض ها. ما از اول تا آخر به یک 
کتیک در جریان بازی را نداریم  شکل بازی کردیم و توانایی تغییر تا
و تیم حریف دقایق آخر خیلی به ما فشار آورد. امیدوارم کادرفنی 
تغییر تفکر بدهد و در بازی های بعد با تفکرات بهتری بازی کند 

چون با ادامه این روند امیدی به این تیم ملی نیست. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

مدافع اخراجی السد در پرسپولیس 

علیرضا جهانبخش: جریاناتی بین مردم و تیم ملی اختلاف ایجاد کردند

کسب جایزه  عبدالکریم حسن با سابقه 
مرد سال آسیا و قهرمانی در لیگ قهرمانان، 
از السد اخراج شد و بعد از حضوری کوتاه در 
کویت راهی تهران شده و در پرسپولیس بازی 
خواهد کرد. عبدالکریم حسن که دیروز خبر 
پیوستنش به پرسپولیس منتشر شده است 
جایزه بهترین بازیکن سال آسیا در سال ۲۰۱۸ را 
به دست آورده بود. او بارها برابر تیم های ایرانی 
به میدان رفته است و یکی از بهترین های 
کادمی  السد بوده است. او یکی از بازیکنان آ
اسپایر است که در سال ۲۰۱۱ به تیم السد راه 
یافت. او جوانترین بازیکنی بود که در سال ۲۰۱۱ 
در لیگ قهرمانان آسیا در ۱۷ سالگی بازی کرد و 

در سال ۲۰۱۱ قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا را 
کنون در واقع تنها  به دست آورد. این بازیکن ا
بازیکن حاضر در لیگ ایران است که سابقه 
قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا را در کارنامه 
دارد. البته آن قهرمانی السد در سال ۲۰۱۱ با 
سوء مدیریت بزرگی در تیم سپاهان به دست 
آمد. سپاهان در بازی رفت با یک گل السد را 
برد، اما مدیران تیم از ۲ اخطاره بودن رحمان 
که از پرسپولیس  احمدی، دروازه بان تیم 
خریده شده بود بی اطلاع بودند و بازی کردن 
او با السد موجب اعتراض تیم قطری شد و در 
نهایت کنفدراسیون فوتبال آسیا، سپاهان را 
۳ بر صفر بازنده اعلام کند و با وجود برتری دو 

بر یک سپاهان این تیم نتوانست با هدایت 
کرانچار فقید به دور بعد برسد. حسن در 
ح شد و  لیگ ستارگان قطر خیلی زود مطر
نامش را بر سر زبان ها انداخت و در فصل دوم 
بهترین بازیکن جوان سال شد. عبدالکریم در 
جام جهانی باشگاه ها ۲۰۱۹ بازی کرد و موفق 
به گلزنی در این رقابت ها هم شد ولی السد 
در نهایت در رده پنجم ایستاد. در ۲۱ دسامبر 
۲۰۲۲، مدیریت السد اعلام کرد که عبدالکریم 
حسن از این تیم کنار گذاشته شده است. 
دلیل این موضوع هم تطابق نداشتن دیدگاه 
بازیکن با اهداف و آرزوهای تیم برای آینده 
اعلام شد. به همین خاطر او در ۲۵ ژانویه ۲۰۲۳ 

به باشگاه الجهرا لیگ برتر کویت پیوست. 
حسن که سابقه حضور در جام جهانی ۲۰۲۲، 
کوپا آمه ریکا و جام ملت های آسیا را نیز در 
کارنامه دارد در مجموع ۱۳۳ بازی و ۱۵ گل 
در تیم ملی قطر دارد ولی در جام ملت های 
۲۰۲۳ به اردوی تیم ملی کشورش دعوت نشد. 
بر اساس اطلاعاتی که خبرنگار ایسنا دریافت 
کرده است، قرارداد این بازیکن با پرسپولیس 
به مدت یک فصل و نیم و به مبلغ ۷۵۰ هزار 
دلار است. به عبارت دیگر حسن در نیم فصل 
آینده ۲۵۰ هزار دلار دستمزد خواهد گرفت و 
۵۰۰ هزار دلار هم دستمزد او مربوط به فصل 

آینده است. 

علیرضا جهانبخش کاپیتان تیم ملی ایران 
گفت: در فضای مجازی متاسفانه جریاناتی در 
این پیش آمد که باعث اختلافاتی بین مردم 
و تیم ملی شد، اما مردم ما قطعا این تیم را 
دوست دارند و در تمام این سال هاحمایت 

کرده اند. 
   برد مقابل هنگ کنگ 

علیرضا جهانبخش پس از پیروزی تیم ملی 
مقابل هنگ کنگ در مرحله مقدماتی جام 
ملت های آسیا گفت: آرزوهای خوبی داریم و 
قطعا دوست داریم در این تورنمنت به همه 
آرزوهایمان برسیم. خدا را شکر که این مدل 
بازی در مرحله گروهی برایمان اتفاق افتاد. 
باید برویم آنالیز کنیم و از اشتباهمان درس 
بگیریم. او در مورد اینکه مت رایان، هم تیمی 
سابقش در برایتون، برایش کری خوانده است، 
گفت: مت دوست خیلی خوب من بوده و در 
برایتون زمان خوبی با هم داشتیم. برایش 
گر به هم بخوریم تنها  آرزوی موفقیت می کنم ا

مسابقه ای است که برایش آرزوی موفقیت 
ندارم. امیدوارم در ادامه مسیرشان موفق 
باشند. از استرالیا ژاپن، کره و عربستان انتظار 
زیاد است اما امیدوارم شرایط به گونه ای باشد 

که به هدفمان برسیم. 
   انتقادات 

کنش تند رامین رضاییان به  او در مورد وا
انتقاد از عملکرد تیم ملی در دیدار با هنگ کنگ 
گفت: همیشه موافق انتقاد هستم. قبل از 
تورنمنت هم گفتم یک ماه سخت داریم و یک 
هدف هم داریم که قهرمانی تیم ملی است. 
که به  کسانی  اصحاب رسانه، مردم و همه 
فوتبال علاقه دارند امیدوارم از تیم حمایت 
کنند. این یک ماه می توان از تیم انتظار داشت 
که تمام تلاشش را بکنند. به نمایندگی از تمام 
بچه ها قول می دهم همه تلاشمان را برای 
موفقیت می کنیم چون در آخر این تلاش ها 
برای شادی مردممان است. شما اصحاب 
رسانه زحمت کشیده اید، هر روز به تمرین 

می آیید و اخبار تیم ملی را پوشش می دهید. 
امیدوارم مثبت باشد. از همه کارشناسان و 
کنند  فوتبالی ها خواهش می کنم، حمایت 
چون این تیم حرف های زیادی برای گفتن 
دارد. جهانبخش در ادامه افزود: بازی خیلی 
خوب پیش نرفت. فضای مجازی اسمش 
در  جریاناتی  متاسفانه  اما  است  مشخص 
این پیش آمد که باعث اختلافاتی بین مردم 
که رامین  و تیم ملی شد. این چیزی است 
در موردش صحبت کرده یا بچه ها احساس 
کرده اند اما مردم ما قطعا این تیم را دوست 
دارند و در تمام این سال هاحمایت کرده اند. 
به امید خدا به حمایتشان ادامه می دهند 
چون قطعا تیم به انرژی و دعای مردم عزیزمان 
احتیاج داد. امیدوارم ما را که تمام هدفمان 
شادی شان است، تنها نگذارند و دعایمان 

کنند که در ادامه این تورنمنت موفق باشیم. 
   شکست ژاپن 

کنش به اینکه ژاپن مقابل عراق  او در پا

شکست خورد، اما انتقادات از این تیم کمتر از 
تیم ملی ایران است که هنگ کنگ را برد، گفت: 
قطعا این موضوع از انتظارات می آید. امروز 

کسی از ژاپن انتظار نداشت که ببازد.
 این نشان می دهد هر تیمی با قلبش بازی 
کشورش بجنگد  کند، انرژی بگذارد و برای 
بردم.  لذت  عراق  بازی  از  می گیرد.  نتیجه 
کید کرد: در این تورنمنت بازی  جهانبخش تا
راحت نداریم. تیم ملی در این مدت با این 
کادر فنی و بازیکنان نوع بازی خوبی را ارائه 
گر یک بازی اینگونه می شود نشان  داده است. ا
می دهد مردم انتظار دارند همان روند را ادامه 
بدهیم اما فوتبال است و گاهی فراز و نشیب 

وجود دارد. 
امیدوارم از این بازی درس بگیریم. این 
اتفاق خوبی است که با اینکه بازی را برده ایم اما 
انتظارات از سبک بازی مان بیشتر بوده است. 
باید تلاش کنیم تا در ادامه تورنمنت بازی های 

بهتری را انجام بدهیم. 

 تمرین تیم فوتبال پرسپولیس در حالی برگزار 
کشی سرخپوشان  شد که مهاجم سوئدی - مرا
به دلیل مصدومیت زیر نظر پزشکان به تمرین 
خ پوشان ایران  ، سر گزارش مهر پرداخت.  به 
که در دیداری دوستانه به مصاف تیم چادرملو 

تمرین پرسپولیس؛ 
باهویی بود، گولسیانی 
همچنان غایب

 انتقاد پیشکسوتان
 از عملکرد شاگردان قلعه نویی: 

»مردیم« 
تا بردیم! 

ُ

صدرنشین لیگ آزادگان رفته بودند، روز شنبه 
۳۰ دی از ساعت ۱۲ در ورزشگاه شهید کاظمی 
تمرین،  شروع  از  پیش  پرداختند.  تمرین  به 
رئیس  هراتیان  زهره  حضور  با  پزشکی  کلاس 
ایفمارک برای اعضای تیم برگزار شد. این کلاس 
که  از الزامات کنفدراسیون فوتبال آسیا است 
باید در چند بخش با عناوین مختلف برگزار و به 
بازیکنان و اعضای تیم منتقل گردد. بعد از پایان 
کلاس پزشکی، تمرین آغاز شد و با توجه به اینکه 
پرسپولیس در یک دیدار دوستانه به میدان رفته 
بود، تمرین دیروز سبک انجام شد. بازیکنان پس 
از گرم کردن بدن ها به انجام کار با توپ پرداختند. 

فوتبال  و  ترکیبی  پاسکاری های 
دست گرمی سبک در دستور کار قرار 

کان  گرفت.  نبیل باهویی کما
به دلیل مصدومیت زیر نظر 

برنامه های  پزشکی  کادر 
اختصاصی خود را انجام 

می دهد و سایر بازیکنان 
در  مشکل  بدون 

فنی  کادر  اختیار 
بودند. غایبان هم، 
ملی پوشان و گئورگی 

گولسیانی بودند. 


